
TALLER PARTICIPATIU AL FÒRUM DE LA
INFÀNCIA I L’ADOLESCÈNCIA

La darrera de les activitats participatives del Pla d’Acció de l’Agenda Urbana
d’Esplugues 2030 es va realitzar el dilluns 26 de febrer al Fòrum de la Infància i
l’Adolescència d’Esplugues. A la sessió van assistir la regidora Montse Pérez, els
tècnics de l’Ajuntament, els integrants del Fòrum i una Influjove. L'objectiu va ser
presentar l’Agenda Urbana i dinamitzar una activitat perquè els constituents del
Fòrum fessin propostes i aportacions als projectes relacionats amb la infància i la
joventut del Pla d’Acció, per tal d’incorporar la seva visió.

El total dels assistents al taller va ser de 5 integrants del Fòrum de la Infància i
l’Adolescència i 1 jove del projecte “Influjoves” i s’han recollit un total de 13
aportacions a les accions Pla de l’AUE 2030 i hi ha hagut 2 noves ideas.

APORTACIONS SOBRE L’AGENDA URBANA D’ESPLUGUES 2030

● Carril bici (OE8 acció 52): Comentant el pla dels carrils bici s’ha aportat que
els agradaria que fossin pensats per durar en el temps, que se’ls faci
manteniment. Es demana que no tinguin barreres arquitectòniques, intentant
que sigui el màxim de pla possible. Es proposa fer un plànol dels carrils bici
per tal de poder tenir informació dels que existeixen, així com poder fer rutes
en família per la ciutat i així poder-los utilitzar com a opció d’oci en família.

● Espai d’educació viària (OE3 acció 19): Es demana l’habilitació d’un espai on
es pugui anar a aprendre a circular, tant com a vianants com amb vehicles,
fent èmfasi en aquells que utilitzen els i les adolescents i infants d’Esplugues
(patinet, bici…). Haurien de permetre el lliure accés per fer servir l’espai en
família, així com realitzar tallers adreçats a les escoles.

● Manteniment dels parcs infantils (OE6 acció 34)
- Sobre les pistes cobertes a realitzar i els parcs d’Esplugues s’han fet

diverses propostes.
- Els agrada que als parcs ja hi hagi jocs com la xarranca pintats a terra,

ja que conviden a jugar-hi.
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- En quant als parcs del municipi també s’ha demanat que es faci
manteniment dels gronxadors, per evitar que estiguin oxidats.

- També es demana la instal·lació d’alguna tirolina en algun o alguns
dels parcs d’Esplugues, com al parc de Can Vidalet.

- Intentar evitar metalls pels equipaments infantils, ja que a l’estiu sinó es
fan impracticables.

● Promoure l’activitat física (OE27: Acció 176)

- S’ha proposat que hi hagi equipaments per fer esport, tals com la
cal·listènia o el rocòdrom, que ja existeixen a Esplugues, però creuen
que en fan falta més, com per exemple al Parc de Can Vidalet, així
com algun tipus d’equipament que permeti la pràctica de Parkour
(salts i piruetes). També reclamen que hi hagi equipaments per poder
accedir amb patinets o altres vehicles diferents de l’skate i que
utilitzen els i les adolescents i infants d’Esplugues.

- Es demana la instal·lació d’equipaments destinats al Volei, ja siguin
pistes amb xarxa o pista de volei platja.

● Horts urbans (OE6 acció 40): per quan es posin en funcionament, es demana
que se’n fomenti l’ús per a la infància i l’adolescència, per exemple vinculant
alguns espais dels horts amb les escoles del municipi que no en tenen en les
seves instal·lacions.

● Millores per escoles (OE6 acció 36):

- A l’institut Severo Ochoa, es manifesta que hi ha una pista a tocar del
pàrquing i una xarxa que impedeixen fer-hi activitats, fins i tot de
programades amb antelació. Així doncs, es demana posar una
separació amb els cotxes, així com la retirada de la xarxa i
l’habilitació de més ombres. També s’ha manifestat que no està ben
habilitat per a persones amb mobilitat reduïda, sobretot en els
accessos, per això es demana que es facin millores en aquest sentit.
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- De l’institut Joanot es demana que s’instal·li una xarxa o algun tipus de
barrera per evitar que se’ls pugui escapar la pilota cap als cotxes i així
evitar riscos.

● Visió de la infància i l’adolescència a la Festa Major (OE29 acció 197):
manifesten que la festa del Holi es el que més els agrada i que també els
agrada gaudir dels focs artificials.

NOVA IDEA:

● Espais de cinema: es demana ampliar l’oferta d’aquest tipus d’activitats, ja
que els agraden i a més veuen una bona manera de fomentar l’ús del
català.

● Promoure activitats Playful: manifesten que els va encantar la iniciativa Missió
ODS, però creuen que s’hauria de promocionar més per poder arribar a tots
els infants del municipi. Els agradaria que aquest tipus d’activitats fossin més
recurrents en el municipi, que a més podrien buscar-se temàtiques que
fomentin la convivència i el bon ús dels espais del municipi. Se’ls proposa si
com a Fòrum els agradaria idear una gimcana com les que demanen i es
mostren bastant oberts a planificar-la ells i elles.


